
 

 
 

Protokoll för Jönköpings Segelsällskaps årsmöte verksamhetsåret 2023 

2024-02-08 IKHP, Huskvarna. 49 närvarande.   
 

§ 1 Fastställande av röstlängd för mötet 

     Närvarolistan för mötet fastställdes som röstlängd (Bilaga 1). 

 

§ 2 Fråga om mötets behöriga utlysande 

Mötet var utlyst enligt stadgarna. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning fastställd 

 

§ 4 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Ordförande, Peter Fasth och sekreterare, Christian Einarson 

 

§ 5 Val av två protokolljusterare och rösträknare 

Sarkan Gazrawi och Sören Persson 

 

§ 6 Styrelsens verksamhetsberättelse och årsredovisning för det senaste verksamhetsåret 

 

Jan-Erik Johansson redogjorde för det ekonomiska utfallet under 2023 (Bilaga 2, Årsredovisning 

2023): 

 

Anders Jarl redogjorde detaljerat för verksamhetsberättelsen för 2023 (Bilaga 3) 

 

Kassan är nu runt 1,5 milj SEK 

 

 

§ 7 Fastställande av årets resultat- och balansräkning. 

 

Stämman tillstyrker 

 

§ 8 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning för det senaste verksamhetsåret 

Revisorernas berättelse lästes upp av Hans Mörk. Revisorerna anser förvaltningen god och 

tillstyrker att styrelsen beviljas ansvarsfrihet (Bilaga 4). 

 

§ 9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  

 

§ 10 Behandling av styrelsens förslag. 

Inga förslag utöver det som nämns i budget och verksamhetsplan 

 

§ 11 Behandling av inkomna motioner. 

Inga inkomna motioner. 

 

  



 

§ 12 Avgifter, Budget och Verksamhetsplan för det nya verksamhetsåret. 

 

Avgifter oförändrade, (Bilaga 5).   

 

Budget: (Bilaga 6) 

Jan-Erik Johansson redogjorde för budgeten och förklarade att man bland annat budgeterat för nya 

segelbåtar och ny följebåt för Ungdom. Till största delen finansierat via bidrag och mindre del från 

klubben.  

 

Verksamhetsplanen har skickats ut tillsammans med kallelsen. Anders Jarl redogjorde för denna.                        

(Bilaga 7). 

 

Mötet beslutade att fastställa avgifter 2024, budget 2024 samt verksamhetsplan 2024. 

          

§ 13 Val av styrelse 

Valberedningens ordförande Emil Nykvist presenterade följande förslag: 

 

Valberedningens föreslår (Bilaga 8): 

a) Sällskapets ordförande för en tid av 1 år. 

Val: Anders Jarl 

 

b) val ledamot i styrelsen för en tid av 2 år. Förslag: Sarkan Gazrawi 

nyval ledamot i styrelsen för en tid av 2 år. Förslag: Hans Mörk 

 

c) två styrelsesuppleanter för en tid av 1 år. Förslag: Conny Larsson och Eva Strelin Larsson 

 

Möte beslutade fastställa förslagen. 

 

§ 14 Val av revisorer 

Ledamot: sammankallande, val 2 år, förslag: Jan-Erik Johansson 

Ledamot: val 1 år, förslag: Emil Nykvist 

Suppleant: val 1 år, förslag: Anders Rosberg 

Möte beslutade fastställa förslagen. 

 

§ 15 Val av valberedning 

Ledamot sammankallande: val 1 år, förslag: Lars Ericson 

Ledamot: val 1 år, förslag: Peter Fast 

Ledamot: val 1 år, förslag: Sven-Erik Steinbach 

Möte beslutade fastställa förslagen. 

 

§ 16 Information från styrelsen 

 

Anders Jarl informerade om större händelser under året, så som tankstation, funktionsbryggan och 

prova-på segling. 

 

 

§ 17 Övriga frågor 

 

Hans Mörk informerade angående lagkravet på sopsortering. Det kommer innebära förändringar i 

Rosendala och Sjöbo. Sopkärl i Huskvarna hamn är kommunens ansvar och de har dispens just nu. 

 

En fråga uppkom gällande båtar som inte varit i sjön på många år: 

Föreningen tappar möjlighet att få in nya arbetsvilliga medlemmar. Styrelsen jobbar med detta 

problem men det är svårt att hitta rätt metod för att avhjälpa detta problem. 



 

 

Fråga angående trafikmärke cykelväg vid infart till norra hamnen, skyltningen kan uppfattas 

vilseledande och risk för att konflikter uppstår.  

 

Avtackning: 

Följande medlemmar avtackades: 

 

Annette Andersson 

Jan-Erik Johansson 

Peter Fast 

Emil Nykvist 

Lars Ericson 

Hans Mörk 

Christer Nykvist 

 

 

Årsmötet avslutades. 

 

Efter avslutat årsmöte så redogjorde Per Gemheden projekten under 2024. 

Tankstation nedanför Kroatorpet, bensin/diesel/HVO 

Servicehus tvåvånings med vaktkur (väntar på bygglov) Servicehus ligger med i planeringen, men 

är inte klart ännu. 

Byggstart för drivmedelstationen bli i sept. okt. eftersom större delen av parkeringsplatsen måste 

stängas under bygget. 

Gästhamn för daggäster och övernattande, målet är att bli officiell gästhamn. 

Kommunen bygger ytterligare trailerparkering samt flera parkeringsplatser för bil och trailer norr 

om kommunala rampen 

Funktionsbrygga tänkt med byggstart i mars-april. Det blir tillfälle för medlemsarbete, beräknas bli 

klart att användas till augusti.  

  

Ny cykelbana, 2,5 meter bredd är planerad. I samband med breddandet av cykelbanan så ska inre 

bryggorna renoveras och flyttas ca 80 cm ut i bassängen. Blir förmodligen också att norra och södra 

bryggorna byggs ihop och vi har möjlighet att skapa fler båtplatser. 

 

 

 

Vid protokollet Ordförande vid årsmötet 

  

 

 

Christian Einarson Peter Fasth 

 

 

 

 

Justeras av 

  

 

 

 

Sarkan Gazrawi  Sören Persson 


